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Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens  
Styrelsemöte 2024-08-11 via Teams.  
 

Närvarande: Åsa Hugosson, Anna Gehlin, Frida Matsson, AnnaCathrine 
Nennestam, Gunilla Olander, Maria Ahlin, Lars-Göran Linde, Peter Brandts, Annika 
Klintberg, Anneli Svensson, Cecilia Evaldsson.  
 

Frånvarande: Adelina Wremer.  
 

§ 1 – Mötets öppnande  
Mötesordförande Åsa Hugosson hälsade alla välkomna och förklarade mötet 
öppnat.   
 

§ 2 – Dagordning  
Dagordningen fastställdes och godkändes.   
 

§ 3 – Justeringsperson  
Till justeringsperson väljs Anneli Svensson.  
 
§ 4 – Föregående protokoll  
Föregående protokoll gicks igenom och godkändes, och skickas ut till 
lokalföreningarna samt publiceras online så fort det signerats digitalt. Protkoll från 
årsstämman samt protokoll från de två senaste mötena ska också publiceras snarast. 
Generellt måste vi bli bättre på att få ut protokollen i tid. Riktlinje att det ska ut till 
justeringsperson inom 1v från mötet och därefter justeras och signeras inom 
ytterligare max 1v.  
 

§ 5 – Rapport från sekreterare, kassör och medlemsansvarig. 
- Inga nyheter från sekreterare. 
- Från kassören rapporteras att några inkommande fakturor inte nått föreningen av 
oklar anledning och att någon faktura kommit på avvägar till sedan länge avgångna 
kassörer. Hon jobbar med att ta reda på varför det har hänt samt efterlyser om 
ytterligare fakturor är på avvägar.  
- Det rullar in ytterligare medlemmar så det ser bättre ut på medlemsfronten än för 
några månader sedan.  
 

§ 6 – Rapport från Jordbruksverket/SH 
- Inga nyheter från Jordbruksverket. 
- SH jobbar på inför jubileum i oktober, i övrigt inga nyheter.  
 

§ 7 – Kommittéer 
LillBlakken: LB nr3 är i startgroparna och det har kommit in ganska mycket material 
från SM och premieringar.  
Tävlingskommitten/EM: Pga. Sjukdom hos den anmälda hästen kom inga Svenska 
ekipage till start. EM fick till viss del avlysas pga. dåligt väder.  
Avelskommittén: De ska ha möte i veckan och gå igenom stammar på anmälda 
hingstar till Grevagården. Anna Gardelin Magnusson ska tillfrågas om att godkänna 
digital höjning. Gunilla Olander och Anette Holmgren håller på och går igenom 
sommarens premieringskataloger med de hästar som är anmälda för höjning för att 
se att de uppnår sina respektive krav.  
Det är många hingstar anmälda för höjning till Elit/Superelit i år. Frågan kommer upp 
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om vem som får anmäla en hingst för höjning, detta får vi titta vidare på inför 
framtiden. Anmälare ska alltid ses som betalningsansvarig då det är i dennes 
intresse att hingsten höjs. Det är också alltid anmälarens ansvar att leta upp 
eventuella levande avkommor samt att presentera de meriter som krävs för höjning.  
Man har också tittat lite på mindre definitioner i våra reglementen där det kan krävas 
förtydliganden. Detta tittar man på senare under hösten. Möte med AVN inför 
Grevagården planeras för att gå igenom rutiner inför premieringen då många domare 
är nya för i år.  
 

 

§ 8 – FjHI 
FjHI har en digital utställning som är aktuell fram till oktober månad. På FjHI FB finns 
instruktioner om hur man gör för att deltaga. Maria Ahlin länkar till detta från vår 
hemsida och sociala medier.  
https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/ 
 

§ 9 – Brunte  
Maria Nordqvist och Dennis Hildingsson är anmälda till Johanna Fagerström så att 
de får information.  
   
§ 10 – Diplom  
Diplomen gicks igenom under mötet.  
BESLUT: Att godkänna diplomen i den form de har gått ut för i år på gula papper. 
Framtida diploms färger tas upp på senare möte.  
 

§ 11 – Hemsidan  
Maria Ahlin har fått in en hel del material. Mest viktigt just nu är att uppdatera 
medlemsinfo. De som inte inkommit med uppdateringar ska göra detta snarast.  
 

§ 12 – Grevagården  
- Avelskommittén ska bestämma datum och kalla till möte med AVN.  
- Åsa dubbelkollar med Agria ang. sponsortäcken och ev. brodyr.  
- Det finns en del sponsrade täcken och sponsring till klasser och lotteri. Anneli 
Svensson jobbar vidare med detta och efterlyser ytterligare priser på sociala medier.  
- Frida kontaktar Susanne Grönqvist ang. rosetter, och vi ska även inventera hur 
många tallrikar som finns kvar. Anette Holmgren sponsrar ytterligare tallrikar till de 
nygodkända hingstarna. Young Handler-rosetter finns det många kvar från SM.  
- Behöver domarsekreterare till lördag och söndag.  
- Speaker lördag behövs någon, söndag kan Anna Gehlin tänka sig ta. 
- Lars-Göran är ringmaster etc. som förra året 
- Barbro Nilsson med Anna Carlsson går in som veterinärassistent. 
- Cathrine Nennestam och Anneli Svensson löser boxplanering och försöker lägga 
styrelsens hästar i samma stall för att underlätta kontroll av stallarna.  
- Adelina Wremer tillfrågas ang. pris till bästa bruksprovshäst samt vagn till det körda 
bruksprovet.  
- Lite oklart vad som krävs av domare till bruksprov. Detta gås igenom vid mötet med 
AVN. Ev. kan Mikael Arwsbo fungera som domare då han är godkänd att döma 
brukskörning och bruksridning hos JUF om PR-gruppen ändå är på plats.  
- Koner fanns på plats till bruksprovet, annars kan Frida Matsson ta med detta.  
- Funktionärsmaten behöver lösas då vi inte har samma hjälp som tidigare år.  
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- Cecilia Evaldsson tar kontakt med Grevagården och frågar om dt går att få tillgång 
till ridhuset tidigare, framför allt sekretariatet, samt även vilka stallar som gäller och 
hur det fungerar med nycklar på plats.  
- Åsa Hugosson ansvarar för att boka hotell till domarna i god tid. De betalar själva 
och fakturerar därefter SFF.  
 

§ 13 – Arbetsgrupp hingstpremiering 2025 
Platsförslag/upplägg för Hingstpremiering 2025. Arbetsgruppen har inte hunnit titta 
på olika förslag, ett har inkommit från en medlem ang. Mantorps arena. Viktigt att 
förslag finns tills årets Hingstpremiering.  
BESLUT: Att preliminärboka Grevagården inför 2025 men att vara snabba med att 
ev. boka en annan anläggning.  
 

§ 14 – Lokalföreningsträff 
Mötet gick bra och det var god uppslutning och upplevdes uppskattat. 
-Bra stöd för DNA-test mot far bland mötesdeltagarna.  
-Lill-Blakkens framtid diskuterades med förslag till färre fysiska nummer och en mer 
aktiv hemsida. Tar upp med Maria Ahlin att se över möjligheter till att ha fler 
hemsideadministratörer utan att riskera någon säkerhet.  
-BKFF visar visst intresse för att arrangera SM 2025 gärna med ytterligare en 
förening. Kommer förslag att minska arrangemanget, att anordna vartannat år etc. 
Årets SM-arrangörer meddelar att de ev. kan tänka sig att arrangera 2025 också om 
ingen annan åtar sig det, och hjälper gärna andra föreningar.  
Inget direkt stöd för CEM-provtagning bland hingstarna, men oklart om anledningen 
framgått tydligt och att det inte handlar om att det inte sköts ute i landet, utan att det 
snarare kan smyga sig in obemärkt.  
-Stöd för digital närvaro på årsstämman men oklart i vilket format. 
Feedback att det vore bra med mer bakgrund till de punkter som ska tas upp inför 
mötet vilket vi tar till oss till framtida möten.  
 

§ 15 – Protokoll från årsstämman 
Skickas ut direkt efter dagens möte och ska därefter laddas upp och gå ut till 
lokalföreningarna.   
 

§ 16 – Årets Fjord-SM  
Årets arrangörer ser bara fördelar med att vara 2 föreningar som samarrangerar och 
har i princip bara positiva erfarenheter. Årets SM har gått med plus ekonomiskt och 
har varit uppskattas hos våra medlemmar av vad man kunnat utläsa i sociala medier.  
 

§ 17 – Superelit-förslag 
Plakett för Superelit förslag RoseGuld. Annika Klintberg kollar upp ytterligare 
hederspris. Har tidigare fått en glasstatyett.  
 

§ 18 – Representant till årets kallblod + rasmonter.  
Sista anmälningsdag är 2/9. Cathrine Nennestam kollar med SH om vi kan få dispens 
och skicka årets riksetta och årets bästa hingst. Som alt. 2 föreslås att skicka fjolårets 
avelshästar Fricco och TheMas Matcha. Tillfråga PR-gruppen om de kan deltaga 
med monter och se över vad vi har för material.  
 

§ 19 – Digitala höjningar - Domare  
Anna Gardelin Magnussontillfrågas att godkänna de digitala ansökningarna. 
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§ 20 – Dispensansökan sto 
En ansökan har inkommit om att godkänna en härstamning efter att den fastslagits 
via DNA-test.  
BESLUT: AU håller ett möte där man går igenom för- och nackdelar med att 
godkännna stammen/stambokstillhörighet för att styrelsen därefter ska kunna ta 
beslut i frågan, förhoppningsvis på nästa ordinarie styrelsemöte. 
 

§ 21 – Nästa möte 
Nästa möte är planerat till 1/9 kl. 19.00 och kommer då endast att omhandla 
Grevagården. Då Lars-Göran Linde och Cecilia Evaldsson då båda två är upptagna 
på sommarpremiering kan mötet komma att flyttas.  
 
B-Digital närvaro på årsstämman  
Alla får i uppdrag att titta igenom stadgar och plan och riktlinjer igen för att se hur vi 
kan ge möjlighet för långväga ombud att närvara digitalt utan att diskriminera. Beslut i 
frågan tas på nästa möte varefter det tekniska arbetet kan påbörjas.   
 
§ 22 – Övriga frågor  
Det poängteras åter vikten av att uppdatera e-posterna på hemsidan.  
 
§ 23 – Mötets avslutande  
  
  
  
Vid protokollet  
  
  
Frida Matsson  Åsa Hugosson  Anneli Svensson  
Sekreterare  Ordförande   Justeringsperson  
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Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens  
Styrelsemöte 2024-08-11 via Teams.  
 


Närvarande: Åsa Hugosson, Anna Gehlin, Frida Matsson, AnnaCathrine 
Nennestam, Gunilla Olander, Maria Ahlin, Lars-Göran Linde, Peter Brandts, Annika 
Klintberg, Anneli Svensson, Cecilia Evaldsson.  
 


Frånvarande: Adelina Wremer.  
 


§ 1 – Mötets öppnande  
Mötesordförande Åsa Hugosson hälsade alla välkomna och förklarade mötet 
öppnat.   
 


§ 2 – Dagordning  
Dagordningen fastställdes och godkändes.   
 


§ 3 – Justeringsperson  
Till justeringsperson väljs Anneli Svensson.  
 
§ 4 – Föregående protokoll  
Föregående protokoll gicks igenom och godkändes, och skickas ut till 
lokalföreningarna samt publiceras online så fort det signerats digitalt. Protkoll från 
årsstämman samt protokoll från de två senaste mötena ska också publiceras snarast. 
Generellt måste vi bli bättre på att få ut protokollen i tid. Riktlinje att det ska ut till 
justeringsperson inom 1v från mötet och därefter justeras och signeras inom 
ytterligare max 1v.  
 


§ 5 – Rapport från sekreterare, kassör och medlemsansvarig. 
- Inga nyheter från sekreterare. 
- Från kassören rapporteras att några inkommande fakturor inte nått föreningen av 
oklar anledning och att någon faktura kommit på avvägar till sedan länge avgångna 
kassörer. Hon jobbar med att ta reda på varför det har hänt samt efterlyser om 
ytterligare fakturor är på avvägar.  
- Det rullar in ytterligare medlemmar så det ser bättre ut på medlemsfronten än för 
några månader sedan.  
 


§ 6 – Rapport från Jordbruksverket/SH 
- Inga nyheter från Jordbruksverket. 
- SH jobbar på inför jubileum i oktober, i övrigt inga nyheter.  
 


§ 7 – Kommittéer 
LillBlakken: LB nr3 är i startgroparna och det har kommit in ganska mycket material 
från SM och premieringar.  
Tävlingskommitten/EM: Pga. Sjukdom hos den anmälda hästen kom inga Svenska 
ekipage till start. EM fick till viss del avlysas pga. dåligt väder.  
Avelskommittén: De ska ha möte i veckan och gå igenom stammar på anmälda 
hingstar till Grevagården. Anna Gardelin Magnusson ska tillfrågas om att godkänna 
digital höjning. Gunilla Olander och Anette Holmgren håller på och går igenom 
sommarens premieringskataloger med de hästar som är anmälda för höjning för att 
se att de uppnår sina respektive krav.  
Det är många hingstar anmälda för höjning till Elit/Superelit i år. Frågan kommer upp 







om vem som får anmäla en hingst för höjning, detta får vi titta vidare på inför 
framtiden. Anmälare ska alltid ses som betalningsansvarig då det är i dennes 
intresse att hingsten höjs. Det är också alltid anmälarens ansvar att leta upp 
eventuella levande avkommor samt att presentera de meriter som krävs för höjning.  
Man har också tittat lite på mindre definitioner i våra reglementen där det kan krävas 
förtydliganden. Detta tittar man på senare under hösten. Möte med AVN inför 
Grevagården planeras för att gå igenom rutiner inför premieringen då många domare 
är nya för i år.  
 


 


§ 8 – FjHI 
FjHI har en digital utställning som är aktuell fram till oktober månad. På FjHI FB finns 
instruktioner om hur man gör för att deltaga. Maria Ahlin länkar till detta från vår 
hemsida och sociala medier.  
https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/ 
 


§ 9 – Brunte  
Maria Nordqvist och Dennis Hildingsson är anmälda till Johanna Fagerström så att 
de får information.  
   
§ 10 – Diplom  
Diplomen gicks igenom under mötet.  
BESLUT: Att godkänna diplomen i den form de har gått ut för i år på gula papper. 
Framtida diploms färger tas upp på senare möte.  
 


§ 11 – Hemsidan  
Maria Ahlin har fått in en hel del material. Mest viktigt just nu är att uppdatera 
medlemsinfo. De som inte inkommit med uppdateringar ska göra detta snarast.  
 


§ 12 – Grevagården  
- Avelskommittén ska bestämma datum och kalla till möte med AVN.  
- Åsa dubbelkollar med Agria ang. sponsortäcken och ev. brodyr.  
- Det finns en del sponsrade täcken och sponsring till klasser och lotteri. Anneli 
Svensson jobbar vidare med detta och efterlyser ytterligare priser på sociala medier.  
- Frida kontaktar Susanne Grönqvist ang. rosetter, och vi ska även inventera hur 
många tallrikar som finns kvar. Anette Holmgren sponsrar ytterligare tallrikar till de 
nygodkända hingstarna. Young Handler-rosetter finns det många kvar från SM.  
- Behöver domarsekreterare till lördag och söndag.  
- Speaker lördag behövs någon, söndag kan Anna Gehlin tänka sig ta. 
- Lars-Göran är ringmaster etc. som förra året 
- Barbro Nilsson med Anna Carlsson går in som veterinärassistent. 
- Cathrine Nennestam och Anneli Svensson löser boxplanering och försöker lägga 
styrelsens hästar i samma stall för att underlätta kontroll av stallarna.  
- Adelina Wremer tillfrågas ang. pris till bästa bruksprovshäst samt vagn till det körda 
bruksprovet.  
- Lite oklart vad som krävs av domare till bruksprov. Detta gås igenom vid mötet med 
AVN. Ev. kan Mikael Arwsbo fungera som domare då han är godkänd att döma 
brukskörning och bruksridning hos JUF om PR-gruppen ändå är på plats.  
- Koner fanns på plats till bruksprovet, annars kan Frida Matsson ta med detta.  
- Funktionärsmaten behöver lösas då vi inte har samma hjälp som tidigare år.  







- Cecilia Evaldsson tar kontakt med Grevagården och frågar om dt går att få tillgång 
till ridhuset tidigare, framför allt sekretariatet, samt även vilka stallar som gäller och 
hur det fungerar med nycklar på plats.  
- Åsa Hugosson ansvarar för att boka hotell till domarna i god tid. De betalar själva 
och fakturerar därefter SFF.  
 


§ 13 – Arbetsgrupp hingstpremiering 2025 
Platsförslag/upplägg för Hingstpremiering 2025. Arbetsgruppen har inte hunnit titta 
på olika förslag, ett har inkommit från en medlem ang. Mantorps arena. Viktigt att 
förslag finns tills årets Hingstpremiering.  
BESLUT: Att preliminärboka Grevagården inför 2025 men att vara snabba med att 
ev. boka en annan anläggning.  
 


§ 14 – Lokalföreningsträff 
Mötet gick bra och det var god uppslutning och upplevdes uppskattat. 
-Bra stöd för DNA-test mot far bland mötesdeltagarna.  
-Lill-Blakkens framtid diskuterades med förslag till färre fysiska nummer och en mer 
aktiv hemsida. Tar upp med Maria Ahlin att se över möjligheter till att ha fler 
hemsideadministratörer utan att riskera någon säkerhet.  
-BKFF visar visst intresse för att arrangera SM 2025 gärna med ytterligare en 
förening. Kommer förslag att minska arrangemanget, att anordna vartannat år etc. 
Årets SM-arrangörer meddelar att de ev. kan tänka sig att arrangera 2025 också om 
ingen annan åtar sig det, och hjälper gärna andra föreningar.  
Inget direkt stöd för CEM-provtagning bland hingstarna, men oklart om anledningen 
framgått tydligt och att det inte handlar om att det inte sköts ute i landet, utan att det 
snarare kan smyga sig in obemärkt.  
-Stöd för digital närvaro på årsstämman men oklart i vilket format. 
Feedback att det vore bra med mer bakgrund till de punkter som ska tas upp inför 
mötet vilket vi tar till oss till framtida möten.  
 


§ 15 – Protokoll från årsstämman 
Skickas ut direkt efter dagens möte och ska därefter laddas upp och gå ut till 
lokalföreningarna.   
 


§ 16 – Årets Fjord-SM  
Årets arrangörer ser bara fördelar med att vara 2 föreningar som samarrangerar och 
har i princip bara positiva erfarenheter. Årets SM har gått med plus ekonomiskt och 
har varit uppskattas hos våra medlemmar av vad man kunnat utläsa i sociala medier.  
 


§ 17 – Superelit-förslag 
Plakett för Superelit förslag RoseGuld. Annika Klintberg kollar upp ytterligare 
hederspris. Har tidigare fått en glasstatyett.  
 


§ 18 – Representant till årets kallblod + rasmonter.  
Sista anmälningsdag är 2/9. Cathrine Nennestam kollar med SH om vi kan få dispens 
och skicka årets riksetta och årets bästa hingst. Som alt. 2 föreslås att skicka fjolårets 
avelshästar Fricco och TheMas Matcha. Tillfråga PR-gruppen om de kan deltaga 
med monter och se över vad vi har för material.  
 


§ 19 – Digitala höjningar - Domare  
Anna Gardelin Magnussontillfrågas att godkänna de digitala ansökningarna. 







 


§ 20 – Dispensansökan sto 
En ansökan har inkommit om att godkänna en härstamning efter att den fastslagits 
via DNA-test.  
BESLUT: AU håller ett möte där man går igenom för- och nackdelar med att 
godkännna stammen/stambokstillhörighet för att styrelsen därefter ska kunna ta 
beslut i frågan, förhoppningsvis på nästa ordinarie styrelsemöte. 
 


§ 21 – Nästa möte 
Nästa möte är planerat till 1/9 kl. 19.00 och kommer då endast att omhandla 
Grevagården. Då Lars-Göran Linde och Cecilia Evaldsson då båda två är upptagna 
på sommarpremiering kan mötet komma att flyttas.  
 
B-Digital närvaro på årsstämman  
Alla får i uppdrag att titta igenom stadgar och plan och riktlinjer igen för att se hur vi 
kan ge möjlighet för långväga ombud att närvara digitalt utan att diskriminera. Beslut i 
frågan tas på nästa möte varefter det tekniska arbetet kan påbörjas.   
 
§ 22 – Övriga frågor  
Det poängteras åter vikten av att uppdatera e-posterna på hemsidan.  
 
§ 23 – Mötets avslutande  
  
  
  
Vid protokollet  
  
  
Frida Matsson  Åsa Hugosson  Anneli Svensson  
Sekreterare  Ordförande   Justeringsperson  
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